



裘錦秋中學(屯門)
Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址：香港屯門楊青路 28 號

Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong

網址 Web site : <http://www.jcctm.edu.hk> 電話 Tel. : (852)-2461 1555 傳真 Fax : (852)-2464 6161 電郵 E-mail : mail@jcctm.edu.hk

家長通告 2024-2025/190

美國升學講座取錄通知

敬啟者：

為讓家長更了解子女不同的升學途徑，我校特意於 12 月 15 日(星期日)安排了三場不同海外國家的升學線上講座。現特函通知閣下或貴子弟獲取錄參與是次的美國海外升學講座。有關活動安排詳列如下：

日期：	2025 年 12 月 15 日(星期日)
時間：	16:00-17:00
講座：	美國升學講座
地點：	學校 311 室
費用	全免
備註	1. 為讓講座能順利進行，請於講座開始前 10 分鐘到達 311 室； 2. 如教育局因應惡劣天氣情況宣布停課時，講座將會取消。

如有查詢，請致電 2461 1555與金浩暉助理校長或劉展耀老師聯絡。

此致
貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二四年十二月十二日



裘錦秋中學(屯門)
Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址：香港屯門楊青路 28 號

Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong

網址 Web site : <http://www.jcctm.edu.hk> 電話 Tel. : (852)-2461 1555 傳真 Fax : (852)-2464 6161 電郵 E-mail : mail@jcctm.edu.hk

Parents Circular 2024-2025/190

Acceptance Notice - USA Study Seminar

Dear Parents/ Guardians,

To help parents better understand different overseas study pathways for their children, our school has arranged three seminars about studying in different countries on Sunday, December 15th. We hereby notify you/your child that you/they have been accepted to participate in the USA Overseas Study Seminar. Details are as follows:

Date	December 15, 2025 (Sunday)
Time	16:00-17:00
Seminars	Study in USA
Venue	School Room 311
Fee	Free
Remarks	1. Please arrive at Room 311 ten minutes before the start of the lecture to ensure a smooth session. 2. Seminars will be cancelled if the Education Bureau announces school suspension due to adverse weather conditions.

For enquiries, please contact Assistant Principal Mr. Kam Ho Fai or Mr. Lau Chin Yiu at 2461 1555.

Yours faithfully,

Chan Yuet Ping

Principal